

Program Pembangunan IKS

Pembangunan Pekerja Berkemahiran dalam 'e-IBS Score'

Amat penting untuk syarikat IKS memilki pekerja yang berkemahiran dalam bidang masing – masing, untuk kekal produktif dan pada masa yang sama menjimatkan kos. Bagi syarikat senibina, kejuruteraan / pembuatan dan pembinaan, amatlah penting untuk mereka mengikuti perkembangan terkini polisi Sistem Binaan Berindustri (Industrialised Building System, IBS) yang ditekankan oleh kerajaan. Di bawah Program Transformasi Industri Pembinaan, IBS telah diwajibkan bagi sesetengah projek swasta bermula 2018, setelah diperkenalkan lebih awal kepada projek kerajaan. Ini telah menghasilkan permintaan dalam penggunaan IBS dan Latihan berkaitan 'IBS – Score'.

Dengan keadaan semasa disebabkan pandemik Covid-19, IKS menerima banyak cabaran dalam memperkasa pekerja dengan ilmu dan penyediaan infrastruktur untuk 'IBS Score'. Tanpa bantuan dalam Pengurusan Bakat berkaitan pembangunan pekerja dalam ilmu IBS, banyak IKS akan ketinggalan.

Ilmu dalam IBS dan IBS Score akan dikongsi di dalam Latihan ini. Selain daripada pengiraan manual, peserta juga akan didedahkan dengan penyerahan 'IBS Score' berasaskan BIM yang memberikan markah tambahan kepada IBS Score sedia ada. Peserta daripada IKS akan dibekalkan dengan lesen penuh Revit IBS Score, perisian buatan Malaysia, di mana ia boleh digunakan dalam penyerahan projek. Sekaligus, meningkatkan produktiviti dan hasil kerja. Sebagai teknologi yang baru dibina, hanya kursus ini adalah satu-satunya dalam pasaran yang menawarkan penyerahan IBS Score berasaskan BIM.

Mata CCD dan CPD dari pelbagai Lembaga berkaitan akan dipohon untuk manfaat peserta dan syarikat.

Latihan selama 7 hari / Dibiayai penuh oleh HRDF* / Perisian IBS diberikan / Elaun

Untuk semua: Sijil Kehadiran. Untuk yang lulus dalam ujian : Sijil 'Revit IBS Score'

Objektif

1. Fokus kepada Pengurusan Bakat ke arah pembangunan pekerja yang mahir IBS
2. Menyediakan ilmu pengiraan IBS Score secara manual berdasarkan CIS 18:208 dan MS1064 : 2018
3. Menyediakan kemahiran pengiraan IBS Score berdasarkan BIM yang boleh digunakan untuk e – penyerahan

Tempat adalah terhad. Hubungi kami untuk mendaftar.

info@innovacia.com.my / +60123058086

*Pembiayaan adalah tertakluk kepada kelulusan HRDF

Penyedia Latihan & Penyelesaian



Hasil Pembelajaran

1. Memperolehi ilmu dalam jenis – jenis IBS, produk, kegunaan dan polisi berkaitan
2. Mampu untuk memahami dan melakukan pengiraan IBS Score secara manual menggunakan CIS 18 : 2018 dan MS1064 : 2018
3. Mampu untuk memahami dan melakukan pengiraan IBS Score menggunakan perisian IBS Score berdasarkan BIM untuk e – penyerahan